



Press release 13th March 2019

新聞稿 2019 年 3 月 13 日

## Bio-Works is now ISO 9001:2015 certified

### Bio-Works 現已通過 ISO 9001 : 2015 認證



During 2018, Bio-Works has updated the quality management system according to the international standard ISO 9001: 2015.

The system was fully introduced into the organization in January 2019.

在 2018 年期間, Bio-Works 根據國際標準 ISO 9001 : 2015 更新了品質管理系統.此系統於 2019 年 1 月全面引入組織.

Bio-Works has now been audited and approved by an external certification organization, which means that the management system meets the requirements of the standard.

Bio-Works 現已由外部認證機構審核和批准, 代表其管理系統符合標準的要求.

The standard is harmonized with EU regulations and certification endorses the company's ability to provide products that consistently meet both customer requirements and applicable legal requirements.

此認證的標準與歐盟法規相一致, 且為此公司能夠提供始終符合客戶要求和適用法律要求的產品背書.

The certification covers product development, production, marketing and sales.

By designing a quality management system with a strong customer focus where all processes and routines are carefully designed and quality tested according to international standards.

此認證涵蓋了產品開發, 生產, 上市和銷售.經由設計一個以強大的客戶為中心的質量管理系統, 其中所有程序和途徑都是精心設計並按照國際標準進行質量測試

Bio-Works ensures that it continues to deliver products and services in accordance with the requirements that the market demands.

The certification is the result of systematic work that must constantly be carried out and prioritized in order to be able to offer products with high customer value.

Bio-Works 確保其繼續按照市場需求提供產品和服務.

此認證是有系統地工作的結果, 它必須不斷進行及加以優先排序, 以便能夠提供具有高客戶價值的產品.

Mats Johnson, CEO Bio-Works:

“ The certification according to ISO 9001: 2015 is another important step in establishing Bio-Works as a reliable and long-term supplier for all our Life Science customers.

“根據 ISO 9001 : 2015, 此認證是建立 Bio-Works 成為我們所有生命科學客戶可靠和長期供應商的又一重要步驟.

Many of our customers must comply with various regulatory requirements and therefore require certified suppliers for their production.

We know that several existing and potential customers have been waiting for our certification and we expect increased interest in our products. ”

Mats Johnson, Bio-Works 首席執行官 :

我們的許多客戶必須符合各種法規要求, 因此需要有經過生產認證的供應商.

我們知道一些現有和潛在客戶一直在等待我們最新版本的認證, 我們期望對我們的產品有更多的興趣. ”

For further information, kindly visit the Bio-Works web site, [www.bio-works.com](http://www.bio-works.com) or contact: Mats Johnson, CEO, e-mail: [mats.johnson@bio-works.com](mailto:mats.johnson@bio-works.com), telephone: +46 70 516 53 37.

欲了解更多信息, 歡迎蒞臨 Bio-Works 網站 [www.bio-works.com](http://www.bio-works.com) 或聯繫 : Mats

Johnson, 首席執行長, 電子郵件 : [mats.johnson@bio-works.com](mailto:mats.johnson@bio-works.com), 電話 : +46 70 516 53 37.

#### About Bio-Works

Bio-Works is a biotechnology company that develops, produces and sells innovative separation media products based on agarose to purify proteins, peptides and other biomolecules.

#### 關於 Bio-Works

Bio-Works 是一家生物技術公司, 開發, 生產和銷售基於洋菜膠糖的創新分離介質產品, 用於純化蛋白質, 多肽和其他生物分子.

The company's products are mainly used for purifying biological drugs and diagnostic products, from the research phase to large-scale production.

The products are sold globally partly through its own organization and partly through distributors.

公司的產品主要用於純化生物藥品和診斷產品, 從研究階段到大規模生產.

這些產品部分經由自己的組織, 部分經由經銷商進行銷售.

The Bio-Works facility is located in Uppsala Business Park in Uppsala, Sweden.

The company's share is listed on Nasdaq First North. FNCA Sweden AB, +46 (0) 8-528 00399, [info@fnca.se](mailto:info@fnca.se), is appointed Certified Adviser.

Bio-Works 工廠位於瑞典 Uppsala 的 Uppsala 商業園區.該公司的股票在納斯達克北部第一區上市. FNCA Sweden AB, + 46 ( 0 ) 8-528 00399,

[info@fnca.se](mailto:info@fnca.se), 被任命為認證顧問.